
 

 

Vanløse d. 19.03.2024 
 

 
Referat af skolebestyrelsesmøde 
 
19.03.2024 kl. 17:30 – 20:00  

 
Mødet afholdes i personalerummet 
 
Formøde for forældrevalgte fra 17:15 – 17:30 
 
Deltagere: 
 
Forældrerepræsentanter: Jens Peter Fisker, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, Camilla Koppel, Marya Akhtar, 
Tina Føssbach, Line Grønning (forældreråd) og Mathias Persson.  
 
Elevrepræsentanter: Rihanna 9C og Rebekka 7A 
 
Medarbejderrepræsentanter: Michael Friis Strand og Frida Ratzer 
 
Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen  
 
Ordstyrer: Mathias Persson 
 

O: Orientering D: Drøftelse B: Beslutning 

Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 
17:35 

1 Godkendelse af dagsorden   

B 

17:35 – 
17:45 

2 Nyt fra elevrådet - Elevrådet er i gang med at 

planlægge fest for udskolingen. 

Temaet bliver ´James Bond. Det 

koster 20,00 DKK at deltage. Festen 

afholdes d. 16.04.2024. 

O 

17:45 – 
18:00 

3 Meddelelser - Formanden 

o Jens Peter har kontakt med 

andre 

skolebestyrelsesforpersoner 

fra øvrige skoler i området 

om en udfordring ift. 

økonomien på de 

Københavnske folkeskoler 

der er stram. Måske der 

bliver formuleret et fælles 

skriv til det politiske niveau i 

København.  

O 



 

 

o Skolen er meldt ud af ´Skole 

og Forældre´, da det er 

vurderet at afgiften til 

foreningen er vurderet 

bedre sat i spil i forhold til 

eleverne på Rødkilde Skole. 

 

- Medarbejderrepræsentanterne 

 

- Ledelsen 

o Der har været 2 

brandalarmer indenfor den 

sidste uge. Den ene skyldes 

en varmeudvikling fra en 

håndværker i kælderen. Den 

anden skyldes en brand i en 

skraldespand på 3. sal. 

o Bellahøjhusene 23, 24-26 og 

28 skal være rømmet inden 

d. 30.06.2024 

o Medarbejderne skal på 

pædagogisk weekend i 

efteråret 2024. Denne 

strækker sig over en fredag 

og halv lørdag. 

18:00 – 
18:15  

4 Opfølgning på revideret 
princip for medbragte 
digitale enheder 

- Tilbagemelding fra elevrådet: 

o Der er mange der ikke 

længere tager deres 

mobiltelefoner med. Der er 

flere eksempler på at der er 

nogle der er taget i at 

aflevere en anden telefon 

end deres egen. I pauserne 

går de i Rema eller snakker. 

 

- Tilbagemelding fra personalet 

o Der er ikke oplevet en stor 

udfordring ift. at få afleveret 

telefonerne. Der er elever 

der italesætter det positive 

ift. at mobilerne ikke fylder. 

o Personalet oplever et 

forbedret læringsmiljø efter 

skoledagen er blevet fri for 

digitale devices. 

O+D 



 

 

18:15 – 
18:30 

5 Opfølgning på det 
områdevise 
skolebestyrelsesmøde 

- Der er en oplevelse fra de 

deltagende på mødet af, at mødets 

planlagte dagsorden om inklusion 

ikke afspejlede sig i mødets indhold. 

- Det besluttes at Jens Peter arbejder 

på en tilbagemelding til 

områdeforvaltningen, evt. sammen 

med andre bestyrelser. 

O+D 

Spisning 

18:55 – 
19:10 

6 Energidrikke - Oplevet udfordring, særligt i UST, at 

der bliver konsumeret mange 

energidrikke, og at dette påvirker 

læringsmiljøet. Er dette noget 

skolen skal have en holdning til? 

o Der er en umiddelbar 

tilslutning fra 

skolebestyrelsen til at 

skolen arbejder videre med 

en beslutning om at gøre 

skolen fri for energidrikke. 

Skolens medarbejdere 

arbejder videre med 

udformning og ramme af 

tiltaget, og vender tilbage.  

O+D+B 

19:10 – 
19:30 

7 Byggeri på skolen  - ´Rødkilde Skoles Skyskraber´ 

- Faglokaler: N/T, Idræt og 

madkundskab 

- KKFO på Godthåbsvej 274 

O+D 

19:30 – 
19:40 

8 Skolefoto - Mads undersøger muligheden i 

forhold at få en fotograf til at tage 

klassebilleder og portrætbilleder. 

Der er en tilkendegivelse fra 

skolebestyrelsen i forhold til at 

undlade fotografering gennem 

større firmaer.  

O+D+B 

19:40 – 
19:50 

9 Valg til skolebestyrelsen - Skal gennemføres inden 

sommerferien. Ny bestyrelse 

sammentræder i august O 

19:50 – 
20:00 

12 Eventuelt - Næste møde:  

 

o Årshjul for kommende år 
O+D 



 

 

o Refleksion ift. at antallet af 

møder er for stort ift. SB´s 

arbejde 
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